
 Medicul care a inventat pilula contraceptiva: În viitor, vom face sex doar de plăcere, nu pentru a avea copii
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Tot mai mulţi oameni îşi vor congela celulele reproducătoare şi vor face fertilizări in vitro
fără să aibă probleme medicale, este de părere profesorul Carl Djerassi, cel care a
inventat anticoncepţionalele orale. El spune că, până în 2050, oamenii vor face sex de
plăcere, nu pentru a aduce pe lume copii. 

  

Profesorul Carl Djerassi, în vârstă de 91 de ani, crede că puilula contraceptivă pe care a
inventat-o va deveni istorie până în 2050. Oamenii vor recurge tot mai des la sterilizare de la
vârste tinere, dar nu înainte de a-şi crioconserva ovulele, respectiv spermatozoizii pentru
momentul în care îşi vor dori copii. „În cazul lor, va exista o diferenţă foarte clară între sex şi
reproducere“, a declarat profesorul Carl Djerassi pentru publicaţia „Sunday Telegraph“. 

  

Foarte multe femei vor apela la fertilizările in vitro pentru a aduce pe lume copii şi nu pentru că
vor avea probleme de fertilitate, ci pentru că vor dori să controleze foarte bine momentul
conceperii. 

  

Progresele înregistrate în medicină vor face posibile aceste lucruri fără repercusiuni asupra
şanselor de concepere. În aceste condiţii, sexul va exista doar pentru a aduce plăcere. 

  

„Majoritatea femeilor care vor face fertilizări in vitro în viitor vor fi femei fertile care au apelat la
crioprezervarea ovulelor pentru a amâna sarcina. Estimez că multe dintre aceste femei vor
concepe cu ajutorul tehnicilor de reproducere umană asistată datorită progreselor înregistrate în
screeningul genetic. Odată ce se va întâmpla asta, fertilizarea in vitro va deveni o metodă
firească de a aduce pe lume copii“, a spus Djerassi pentru aceeaşi publicaţie.

  

Numărul femeilor sănătoase care vor recurge la această procedură îl va depăşi pe cel al
femeilor cu probleme de fertilitate. în cadrul aceluiaşi interviu, specialistul crede că va mai trece
multă vreme până la apariţia unei pilule contraceptive masculine, pentru că trebuie testat foarte
bine impactul pe care l-ar avea asupra calităţii spermei.
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